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Bij Uñas Nagelstudio kan je terecht 
voor nagelbehandelingen, voetver-
zorging, suikerontharing en lashlift; 
allemaal met dezelfde nauwkeurig-
heid uitgevoerd.

EXPERTISE – ‘Ik ben gestart met 
een opleiding nagelverzorging 
in avondschool, maar doorheen 
de jaren heb ik al heel wat extra 
cursussen en opleidingen gevolgd. 
Daar zet ik ook echt op in. Alles 
verandert echt continu. Door de 
opleiding onderhoud je je technie-
ken, maar blijf je ook mee met de 
trends. Soms zijn er nieuwe tech-
nieken waar ik geen voorstander 
van ben en dan pas ik ze ook niet 
toe. Ik vind het heel belangrijk om 
zelf achter de technieken te staan 
die ik gebruik.’

‘Om aan de slag te gaan bij mijn 
toenmalige groothandel, moest ik 
voldoen aan bepaalde kwaliteitsei-
sen, waardoor ik ook esthetische 
pedicure en suikerontharing ben 
gaan volgen. Het was een beetje 
van moeten, maar ik heb het wel 
met de volle goesting gedaan. 
Vooral die voeten smaakten naar 
meer. Daarom volgde ik afgelo-
pen schooljaar ook een opleiding 
gespecialiseerde voetverzorging, 
wat maakt dat ik mensen met 
probleemvoeten, zoals extreem 
ingegroeide nagels, misvormde 
nagels, likdoorns, reuma- en diabe-
tespatiënten … nu ook mag behan-
delen. Door die extra opleiding zou 
ik ook een samenwerking kunnen 
aangaan met podologen. Samen-
werkingen zijn altijd leuk omdat het 
meer mogelijkheden biedt.’

‘Ik bied wel wat variatie aan in mijn 
behandelingen, maar ik wil het ook 
niet meer verder uitbreiden. Ik vind 
dat je een vak moet kiezen en je 
je daarin moet specialiseren. Hoe 
meer je aanbiedt, hoe minder tijd 
je hebt om je te specialiseren. Dan 
kan je van alles iets, maar niets 
helemaal zoals het moet. Dat wil ik 
niet.’

KWALITEIT – ‘70 % van mijn klanten 
komen nog steeds voor nagels en 
de overige 30 % wordt verdeeld 
onder de andere aangeboden dien-
sten. Ik heb heel wat klanten die 
voor verschillende behandelingen 
komen, maar ik heb ook nog altijd 
nieuwe klanten. Die mensen komen 
via via bij mij terecht of hebben de 
website gevonden. Dat geeft mij de 
bevestiging dat mensen tevreden 
zijn over het resultaat en de kwali-
teit die ik aanbied.’
‘Sociale media blijven bij ons ook 
een heel belangrijk medium, omdat 
het toch ook je portfolio is. Ik zie 
het een beetje als het natuurlijke 
kwaad. Foto’s kunnen ook altijd 
bedriegen, maar belangrijk is dat 
ik mijn foto’s nooit bewerk. Mijn 
foto’s worden gepost zoals ze zijn; 
ik pas geen filters toe. Ik steek mijn 
tijd liever in mijn klanten dan in het 
bewerken van mijn foto’s.’

‘Kwaliteit kan je ook alleen aanbie-
den als je toch wel wat medische 
achtergrondkennis hebt. Nagelver-
zorging is nog altijd geen erkend 
beroep, dus iedereen – zelfs zonder 
opleiding – kan een nagelstudio 
openen. Het is toch wel belangrijk 
om te beseffen dat je heel veel naar 
de vaantjes kan doen. Zie ik ergens 
een vlekje op een nagel, dan moe-
ten mensen dit eerst laten nakijken 
door de dokter. Ik moet 100% zeker 
zijn dat het geen schimmel is. Als 
je een nagel zet op een schimmel, 
dan creëer je een broeihaard. Het 

is vooral belangrijk om dat soort 
zaken te herkennen en ook eerlijk 
te zijn tegen je klanten. Mensen 
zetten hun lichaam vaak niet op de 
eerste plaats.’

‘De meeste mensen die hier komen 
voor nagelverzorging, zijn nagel-
bijters, mensen met heel broze 
nagels of mensen die gewoon 
mooie nagels willen. Het leuke is 
dat het een heel resultaatgerichte 
job is. Lashlifts en suikerontharing 
vind ik leuk als afwisseling, maar de 
meeste voldoening haal ik toch uit 
de nagels en de voeten. Je maakt 
mensen ook echt blij. Je ziet direct 
een verschil en je kan ook heel veel 
corrigeren.’

SOCIAAL – ‘Het sociale gebeuren is 
ook heel belangrijk voor mij. Ik heb 
een heel divers publiek. Een job 
waarbij ik alleen in een bureautje 
zou zitten, is niets voor mij. Ik heb 
echt wel het sociale contact nodig. 
Een behandeling duurt een uur à 
anderhalf uur. Er zijn ook mensen 
die een uur niet praten. Dat vind ik 
soms wel lastig. Soms heb je ook 
niet direct een klik met mensen, 
maar dan is het zoeken naar die 
ene vraag waarover je wel kan 
praten. Maar soms moet een stilte 
ook gewoon een stilte zijn. Voor 
sommige mensen is dit ook een 
me-time moment, gewoon even tot 
rust komen.’

‘Iedereen kan online een afspraak 
maken. Als mensen niet goed 
weten wat ze willen, dan vinden 
ze altijd heel wat informatie op de 
website. Bij elke behandeling staat 
wat het is en wat het doet … maar 
ze mogen ook altijd vragen stellen 
door te bellen of een whatsapp te 
sturen. Mensen doen dat ook echt 
wel. Ik vind het ook een deel van de 
job om mensen zo goed mogelijk 
verder te helpen.’
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